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Verksamhetsberättelse mandatperioden mars 2024 till mars 2025 

Styrelsen för föreningen ger här sin berättelse för verksamheten under mandatperioden. 

Styrelsemöten 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 5 ordinarie styrelsemöten och ett konstituerande.   

 

Styrelsen under perioden. 

Ordförande: Tomas Jakobsson 

Sekreterare: Bo Jonsson 

Ledamöter: Dennis Wassen 

Kassör: Kjell Klevinge 

Styrelsesuppleanter:  Ulf Ekvall och Daniel Svensson 

Revisor: Håkan Muller och Malin Marshall 

Revisorssuppleant: Agneta Dahlin 

Valberedning sammankallande: Josephine Ekvall 

Valberedningen: Max Marschall  

 

Styrelsens berättelse 

I vägföreningen ingår 148 fastigheter som har mellan 25 - 100 andelar/ fastighet. 

Under året har vi tagit in offerter på att åtgärda flera dåliga vägsträckor inom området., Vi 

har valt att vänta med repration då det visat sig att vi behöver spara ihop ett större kapital 

då det är väldigt dyrt att få hit maskinerna som behövs för jobbet, det är bättre att vänta och 

kunna ta en större del av vägnätet. 

Styrelsen har även begärt in pris på att röja sly inom våra grönområden vilket visade sig att 

bli mycket dyrt, vi vädjar till medlemmarna att göra detta i sitt eget närområde. 

 

Ekonomi 

Vi har under året fått tillbaka pengarna som blev inbetalda till skatteverket för momsen dom 

krävde av oss. 

Två ärenden är lämnade till Kronofogdemyndigheten på grund av obetald avgift. 

Övriga medlemmar har betalt in avgiften även om det har dragit ut på tiden. 
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Upphandlingar och avtal 

Snöröjning har upphandlats av TÖ. Hansson AB för vintern 20224 – 2025 samt sopning av 

vägarna. 

Lagning av vägar har upphandlats av Peab, vilket utfördes på våren. Vilket vi troligen får göra 

igen under 2025.  

 

Div kontakter med myndigheter och företag. 

Många kontakter med kommunen, angående nedtagning av träd och grävningar inom 

området. 

 

 

 

………………………………………………….. …………………………………………………… 

Tomas Jakobsson  Bo Jonsson 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

…………………………………………………….. …………………………………………………….. 

Kjell Klevinge   Ulf Ekvall 

Kassör   Ledamot 


